

Firma
Company _____
 Straße/Nr.
Street, No. _____
 Land, PLZ/Ort
Country, postcode, city _____
 Telefon
Telephone _____

Ansprechpartner/-in
Contact person _____
 E-Mail _____
 Halle Freigelände Stand-Nr.
Hall Outdoor Stand No. _____

GETEC/IMMO, 10.-12.Februar 2023



**Freiburg Wirtschaft Touristik
und Messe GmbH & Co. KG**

Messe Freiburg
Postfach 505
79005 Freiburg
Germany

Termin: 10. Januar 2023

Die Messe Freiburg ist für Ihre Bestellung nur Auftragsvermittler. | Messe Freiburg solely mediates your order. | Auftragnehmer ist: | The contractor is:

Business-Catering Freiburg GmbH
Hermann-Mitsch-Straße 3, 79108 Freiburg, Germany

Bei Rückfragen | For further questions:

Tel- +49 761 610895-0
dialog@bcfr.de, www. bcfr.de

**BUSINESS
CATERING** FREIBURG



**BUSINESS-CATERING FREIBURG, WIE DER
NAME SAGT – DIREKT AUS FREIBURG**

2021 sind wir 25 Jahre Ihr Profi in Freiburg, seit über 20 Jahren Caterer der Messe am neuen Standort. Inhabergeführt und exklusiv direkt am Standort Messe. Damit gewährleisten wir Ihnen absolut frisches Catering – aus der Küche an den Stand. Und wenn mal kurzfristig ein Wunsch aufkommt: Aufgrund der kurzen Wege können wir in den meisten Fällen innerhalb kürzester Zeit auf Ihren Bedarf reagieren.

**Business – Catering Freiburg, like the
name says – directly from Freiburg**

In 2021 we celebrate 25 years of professional Catering – and since more than 20 years being the Caterer of the Messe Freiburg at the new location. Owner managed and exclusive directly at the location Messe. In this way we ensure absolutely fresh catering – out of the kitchen, right to your booth. Even in case a short-sighted wish arises: Because of our short distances, we can almost everytime respond quickly to your needs.

**UNSER ANGEBOT FÜR IHR
MESSECATERING**

- Individuell abgestimmte Beratung & Planung auf Basis Ihrer Anforderung mit unserer Erfahrung
- Reibungslose Organisation mit persönlichem Ansprechpartner
- Mehrsprachiges, motiviertes Servicepersonal & angepasste Servicekonzepte

**OUR OFFER FOR YOUR
TRADE FAIR CATERING:**

- Coordinated individual advice & planning on base of your request within our experience.
- Smooth organisation with a personal contact person
- Multilingual, motivated service staff and a customized service concept.



- Flying Service
- der aktive Gast
- der gerichtete Teller
- am Tisch serviert
- Unsere Zutaten sind frisch und kommen sofern möglich aus der Region. Diese bereiten wir auch bei großen Gästezahlen sorgfältig mit unserem Team in Küche und Patisserie zu. Gerne auch live mit Front-cooking an Ihrem Messestand.
- Geschirr, Gläser & Besteck bei uns selbstverständlich – wir verzichten auf Einweg.
- Mobiliar & Dekoration.
- Premium Kaffeekonzepte vom Vollautomaten bis zum Espressomobil

WIR FREUEN UNS AUF IHRE ANFRAGE – IHRE BUCHUNG

- Direkt über unsere Webseite www.bcf.de
- Bestellformulare Standcatering zum Download
- Über unser Anfrageformular: www.bcf.de/anfrage, dort können Sie die ersten Rahmenbedingungen erfassen, welche uns ermöglichen ein qualifiziertes Konzept zu erstellen.
- Sie haben Fragen. Rufen Sie uns an:
+49 761 6108950

Michaela Quappe-Gemert & Hermann Vetter
Geschäftsleitung & Inhaber

- flying service
- the active guest
- the plated dish
- service at the table
- Our ingredients are fresh and as much as possible regional. Our kitchen and pastry team prepares all your food with great care and passion. Even for a large number of guests. If you wish we cook live at a front cooking station right on your booth.
- We use plates, cutlery and glassware – for us obvious – we do not use disposable tableware
- furniture and decoration
- Premium coffee concept with fully automatic coffee machines – up to a mobile espresso cart.

WE ARE LOOKING FORWARD TO YOUR INQUIRY – AND YOUR BOOKING

- Bookings directly via our website www.bcf.de
- Requests via email
- Order forms to download via our inquiry form: www.bcf.de/anfrage, there you can let us know what you need, which allows us to create an expert concept for you.
- If you have any questions, please do not hesitate to call us: +49 761 6108950

Michaela Quappe-Gemert & Hermann Vetter
Management & Owners